
 

 

OSNOVNA ŠKOLA VOLTINO 
VINKOVAČKA 1, ZAGREB 
ŠKOLSKI ODBOR 
KLASA:003-06/21-01/03 
URBROJ: 251-197-21-2 
U Zagrebu, 29.03.2021. 
 

ZAPISNIK 
1. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Voltino održane 29.03.2021. godine s 
početkom u 16,30 sati. 
 
Prisutni članovi ŠO: Goran Cindrić, Branka Vukadinović, Morana Strahija, Ksenija 
Kulić 
Ostali prisutni:Ksenija Gluhak, ravnateljica škole,Lidija Senegačnik, tajnica škole 

Ravnateljica pozdravlja sve članove te predaje riječ najstarijem članu Školskog 
odobra – Goranu Cindriću koji nastavlja vođenje sjednice do izbora predsjednika i 
zamjenika sukladno čl. 40. stavak 3. Statuta Škole. 

Goran Cindrić konstatira da postoji kvorum (4 člana) za pravovaljano 
odlučivanje i rad, te predlaže sljedeći Dnevni red i daje na glasovanje, a isti se usvaja 
sa 4 glasa ZA.  
 
DNEVNI RED:  
 

1. Izvješće predsjedavatelja sjednice o imenovanim članovima Školskog 
odbora 

2 . Verificiranje mandata imenovanih članova Školskog odbora 
3. Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Školskog odbora 
4. Prijedlog Poslovnika o radu Školskog odbora 
5. Prijedlog Poslovnika o radu Školskih tijela 
6. Razno 
 
 

PRVA TOČKA DNEVNOG REDA 
 

Goran Cindrić predaje riječ tajnici škole koja upoznaje članove sa zakonskom 
procedurom te navodi kako je ŠO istekao četverogodišnji mandat 27.3.2021. godine i 
potrebno je bilo provesti izbore i konsitituirati novi ŠO. Navodi kako su izbori za 
članove ŠO na razini Škole završeni, te sukladno Zakonu o odgoju i obrazovanju u 
osnovnoj i srednjoj školi (NN 87/08, 86/09, 92//10, 105/10-ispr., 90/11, 16/12, 86/12, 
126/12-pročišćeni tekst; 94/13; 152/14: 7/17; 68/18;98/19) i čl. 40 Statuta škole 
konstituirajuću sjednicu saziva ravnateljica škole u roku od 15 dana nakon što je 
imenovana većina članova Školskog odbora (4 člana). Navodi kako ŠO ima sedam 
članova od čega tri /3/ člana ŠO imenuje osnivač samostalno, a koji još nisu 
imenovani odnosno o njihovom imenovanju Škola nije obavještana. Navodi kako su u 
Školi imenovana četiri člana i to dva člana koje je imenovalo Učiteljsko vijeće , tajnim 
glasovanjem na sjednici održanoj dana 9.3.2021. godine, jednog člana imenovalo je 
Vijeće roditelja javnim glasovanjem na sjednici održanoj 9.3.2021. godine i jedan član 
imenovan je od strane radnika škole po proceduri za izbor radničkog vijeća sa 
završenim postupkom 15.3.2021. Kako su od 15.3.2021. godine imenovana većina 



 

 

članova Školskog odbora (4 člana od 7 članova) sukladno čl. 40. Statuta škole, 
potrebno je konstituirati ŠO.  
Goran Cindrić temeljem dostavljenih Odluka o imenovanju upoznaje ŠO sa 
članovima te navodi kako je ispred Učiteljskog vijeća imenovan Goran Cindrić i 
Branka Vukadinović (prilog br. 1), ispred Vijeća roditelja izabrana Ksenija Kulić (prilog 
br. 2) i Skupa radnika Morana Strahija (prilog br. 3) te je jednoglasno donesen 
sljedeći 

 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Usvaja se Izvješće o imenovanim članovima ŠO. 
 
DRUGA TOČKA DNEVNOG REDA 
 
Verificiranje mandata imenovanih članova obavlja predsjedavetelj sjednice Goran 
Cindrić provjerom identiteta pojedinog člana s podacima iz odluka o imenovanju. 
Članovi ŠO su se ukratko i predstavili, te je Školski odbor jednoglasno donio sljedeću 
ODLUKU: 

1. Verificira se mandat sljedećim članovima : 
- Branki Vukadinović, imenovanoj od strane Učiteljskog vijeća 
- Goranu Cindriću, imenovanom od strane Učiteljskog vijeća 
- Kseniji Kulić, imenovanoj od strane Vijeća roditelja 
- Morani Strahija, imenovanoj ispred radnika OŠ Voltino. 
2. Mandat članova Školskog odbora je četiri godine i teče od dana konstituiranja 

Školskog odbora. 
3. O konstituiranju Školskog odbora obavijest će se Osnivač (Grad Zagreb). 

 
 
TREĆA TOČKA DNEVNOG REDA 

 
Goran Cindrić zamolio je prisutne članove da daju prijedloge za imenovanje 
predsjednika ŠO, zamjenika i zapisničara ŠO. Članovi ŠO nakon glasanja su sa 4 
glasa ZA donijeli sljedeću  

ODLUKU: 

1.Predsjednica ŠO je Morana Strahija, zamjenik predsjednice je Goran Cindrić i 
zapisničarka je Branka Vukadinović. 

 

ČETVRTA TOČKA DNEVNOG REDA 

Predsjednica Morana Strahija preuzela je predsjedavanje sjednicom i predala 
je riječ tajnici škole Lidiji Senegačnik, koja je ukratko upoznala članove ŠO sa 
Poslovnikom o radu ŠO (prilog 1). U Poslovniku je predloženo da se sve obavijesti i 
materijali potrebni za sjednice šalju elektroničkom poštom, a u slučaju nemogućnosti 
sastajanja sjednice bi se održavale online putem unaprijed dogovorene platforme. 



 

 

Nakon što je tajnica škole Lidija Senegačnik iznijela članovima ŠO ove 
prijedloge i upoznala ih sa Poslovnikom o radu ŠO (prilog br. 4.) predsjednica 
Morana Strahija je iste dala na glasovanje.  

Školski odbor je sa 4 glasa ZA donio sljedeći  
 
ZAKLJUČAK: 
 
1.Usvaja se Poslovnik o radu ŠO . 
2.Poslovnik o radu ŠO objavit će se na oglasnoj ploči Škole i web strani Škole. 
 

PETA TOČKA DNEVNOG REDA 

Predsjednica Morana Strahija predala je riječ tajnici škole Lidiji Senegačnik, 
koja je ukratko objasnila članovima ŠO Poslovnik o radu Školskih tijela (prilog 5). 

Nakon što je tajnica škole Lidija Senegačnik ukratko objasnila čalnovima ŠO 
Poslovnik o radu Školskih tijela, isti je predsjednica Morana Strahija dala na 
glasovanje. 

Školski odbor je sa 4 glasa ZA donio sljedeći  
 
ZAKLJUČAK: 

 

2. Poslovnik o radu Školskih tijela se jednoglasno prihvaća i objavit će se an 
oglasnoj ploči škole. 

 

ŠESTA TOČKA DNEVNOG REDA 

 

Predsjednica Morana Strahija predala je riječ ravnateljici škole Kseniji Gluhak, 
koja je upoznala članove ŠO s trenutnom situacijom i novostima u školi. Školske 
dvorane su oštećene u drugom potresu. Stakla su već zamijenjena, no zidove treba 
sanirati, tako da su dvorane do daljnjega stavljenje van uporabe po preporuci 
statičara. 

Počela je sanacija rasvjetnih tijela u školi, i sanacija će se odvijati u nekoliko 
etapa. Također je škola dobila upis u zemljišne knjige što je bitno zbog energetke 
obnove. Počela je refundacija troškova od radova koji su se izvodili tijekom ljeta, pa 
se moglo platiti izvođačima radova. Zrinjevac treba do kraja 4.mjeseca urediti drveće. 
Krenulo se u rješavanje parkirnog prostora što se nije moglo ranije riješiti zbog 
imovinsko-pravnih poslova. Ponovno je poslan zahtjev prema gradu za sanaciju 
kuhinje,sanitarnog čvora i preostalih pregradnih stijena. 

Nakon što je ravnateljica Ksenija Gluhak iznijela članovima ŠO kratki izvještaj, 
isti je predsjednica Morana Strahija dala na glasovanje.  

Školski odbor je sa 4 glasa ZA donio sljedeći  



 

 

 
ZAKLJUČAK: 
 

3. Usvaja se izvještaj ravnateljice Ksenije Gluhak. 
 

 
 
Sjednica je završena u 17,30 sati. 
 
Zapisničar             Predsjednica ŠO 
Branka Vukadinović                               Morana Strahija 


